
Den Konservative Vælgerforening Aalborg 

Bestyrelsesmøde – referat 

 

      

Tid: 

25-10-2023 

 

Deltagere:  

Bestyrelse: Peter Brix (formand), René Flou Nielsen (næstformand), Pia Wagner Thiessen, Lene Burchardt, 
Michael Thorvig, Søren Faurholt, Christian Strier Nyholm Jacobsen  

Suppleanter uden stemmeret: Thomas Hust, Line Rishøj  

KU-repræsentant med stemmeret: Valdemar Kristian Mejlholm  

Afbud: René, Lene, Thomas  

Deltagere fra byrådsgruppen: Lotte, Vibeke, Sofie, Rikke 

 

Dagsorden:  

1. Velkomst og godkendelse af dagsorden  

Tilføjelse af et punkt 8: Konservatives udpegning KV24 
 
 

2. Orienteringer fra: 

a. Formanden 
Medlemstal: Nettoafgang på 5 medlemmer. 253 medlemmer i alt i vælgerforeningen. Dem, 
der har angivet årsag, henviser til det landspolitiske. Vælgerforeningen har fået rosende ord. 
 
Der har været møde i storkredsen. Storkredsen planlægger en tur med besøg på 
Christiansborg. 
Der var evaluering af Landsrådet. 
Der er julefrokost mandag den 4. december, hvor også årets sidste bestyrelsesmøde 
storkredsen afholdes. 
 

b. KU 
Der har været afholdt oktoberfest, hvor der var fin deltagelse.  
Aalborg kommune har haft ønske om, at KU´s lokaler skal bruges til andre foreninger, men 
det har KU argumenteret imod, så den ide er blevet lukket. Fælleslokalerne kan naturligvis 
benyttes af andre, men ikke KU´s egne lokaler. 
KU har påbegyndt forberedelser til skolevalget, som går i gang til januar 2024. 
Så småt i gang med forberedelser til EP-valg. 
 

c. Kasserer 
Der er en god sum penge, der skal bruges (40 – 50.000). Der er købt merchandise på 
landsrådet, regningen for dette er endnu ikke kommet. Kassererens bud er, at der efter 
indkøb af div. materialer vil være ca. 15.000 kr. til yderligere. Der skal bruges midler til det 



kommende medlemsarrangement. Samlet set ser det derfor ud til at vi får brugt årets 
budget. 
 

d. Byrådet 
Sofie: I Job og Velfærd arbejder Sofie på flere besøg fra eksterne. Støtter ikke op om endnu 
en skurby. Deltager i dansk fjernvarmes landsmøde, hvor Sofie skal tale fra hovedscenen, 
bl.a. om hvordan man kan få flere unge ind i bestyrelsen. 
Vibeke og Lotte: Refererede fra byrådsmødet i mandags.  
 
Vibeke: Refererede fra regionsrådet: Ordningen med brobyggersygeplejersker er nedlagt 
igen. Direktøren for Rigshospitalet er hentet ind til at hjælpe i Region Nordjylland. 
 
Lotte: Er kommet med i bestyrelsen hos Specialskolen for voksne” i Nørresundby samt i 
”GirlTalk” som holder til på Nytorv. Line har mange års erfaring fra det specialiserede 
område og stiller gerne sin viden til rådighed. 
 
Rikke: Intet til referat 
 

3. Politisk udviklingsudvalg 

Der er enighed om, at man skal kunne spejle den lokale politik i partiets nye materiale ”Den 
konservative Fortælling”, så den overordnede fortælling er tydelig i lokale politiske indsatser og 
fortællinger. 
Pia, Lene og Michael har haft møde med Fedder i forhold til ideer til at brande os. Pia har indsamlet 
syv forskellige ideer, som der kan arbejdes videre med. 
 
Peter opfordrer bestyrelsesmedlemmerne til at overveje, om de vil deltage i en styregruppe, der 
kommer med forslag, som efterfølgende kvalificeres af både byrådsgruppen, medlemmer mm. Peter 
sender en mail rundt om det, og der er deadline indtil på næste bestyrelsesmøde i forhold til at 
melde sig til arbejdet. 
 
 

4. Kandidater KV25 – intromail + tidslinje 

Michael er i gang med en tidslinje. Peter er i gang med at formulere en mail til vælgerforeningen i 
forhold til om man ønsker at stille op som kandidat. 
 
 

5. To-do-liste – opfølgning  

Udførte opgaver: 
11. Lene, Michael og Pia besøger Thomas Fedder d. 4-10-2023 for at få input til annonce og pjecer. 

a. Video sekvenser 
b. Fokusgrupper 
c. Aalborg i grønt – vores valgplakater skal skille sig ud. 

12. Midtby input fra Kim Quist – Rene/Peter/Pia har besøgt Quist tirsdag d. 10.10.2023. Input bliver 
taget med til vores politik udvikling. 

13. Vinsmagning 30-10-2023 med Per Larsen (forkælelse af medlemmer). Quist står for 
vinsmagning i KU’s lokaler (Kastetvej 24). Pris 100,- pr medlem og KU 25,- kr. Der er få 
tilmeldinger. Peter tager aktion 

14. Peter har booket lokaler (Vejgaardhallen) til Generalforsamling d. 29. januar 2024. 

  

  
6. Praktik og planlægning 

a. Medlemsarrangement 30-10-2023 



Peter gennemgår arrangementet. Der er tilmeldt 14 personer til vinsmagning, i alt 17 
personer er tilmeldt. Valdemar har delt det på KU´s FB-gruppe. 
 

b. Andet 
Der er et arrangement 1. nov. på flyvestationen 
Søren Pape kommer til Nordjylland den 9. november, der er pt. kun tilmeldt lidt over 70 
medlemmer. 
 
 

7. Diverse udvalg (fortsættelse)  

a. Nyhedsbrev 
Michael er ansvarlig og der indsamles materiale i løbet af de næste 14 dage 
 

b. Sociale medier 
Intet til referat 
 
 

c. Aktivitetsudvalg 
Intet til referat 
 
 

8. Konservatives udpegning KV25 

Da Dianna Pedersen ikke længere bor i Aalborg Kommune, skal de poster hun fik tildelt ifm. KV21 
fordeles til andre personer inden for Aalborg Kommune. Rollerne er tilbudt til KU´s formand, 
Valdemar, som vil prøve at finde aftagere af rollerne. Det drejer sig om stedfortræder i henholdsvis 
Limfjordskollegiet og Nordjysk Handelskollegium samt medlem i Aalborghus Kollegiet.  

 
 

9. Eventuelt  

Lotte: Har en opgave vedr. en kommunikationsstrategi, som ligger og venter 
Årets julefrokost bliver den 24. november. Der er 5 pladser til KU. Vi forventer at være hos Line. 
 
Næste bestyrelsesmøde er mandag den 13. november. 


